

认证证书

标准 **ISO 9001:2015**

证书登记号码 01 100 1733602

证书持有者:



青山钢管
TSINGSHAN STEEL PIPE

浙江青山钢管有限公司

统一社会信用代码: 91331121766438559W

注册地址: 中华人民共和国浙江省青田县温溪镇小峙工业区

邮编: 323903

经营地址: 同上述地址

认证范围:

冷加工不锈钢无缝钢管, 焊接不锈钢钢管以及对焊用不锈钢管件的生产和销售

证明完成了审核并满足了 ISO 9001:2015 标准的要求。

有效期:

证书有效期从 2017.05.20 至 2020.05.19 并须经过符合要求的监督审核保持有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站上查询
<http://www.cnca.gov.cn>

2017.05.16

TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln

Certificate

Standard **ISO 9001:2015**

Certificate Registr. No. 01 100 1733602

Certificate Holder:



ZHEJIANG TSINGSHAN STEEL PIPE CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91331121766438559W

Registration Address: Xiaozhi Industrial Zone,
Wenxi Town, Qingtian County, Lishui City,

Zhejiang Province 323903, P. R. China

Operation Address: same as above

Scope:

Manufacture and Sales of Cold Finished Seamless Stainless Steel Tubes And Pipes; Welded Stainless Steel Tubes and Pipes; Butt-Welding Stainless Steel Pipe Fittings

Proof has been furnished by means of an audit that the requirements of ISO 9001:2015 are met.

Validity:

The certificate is valid from 2017-05-20 until 2020-05-19 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

This certificate information can be searched on CNCA official website <http://www.cnca.gov.cn>

2017-05-16

TÜV Rheinland Cert GmbH
Am Grauen Stein · 51105 Köln



Deutsche
Akkreditierungsstelle
D-ZM-16031-01-00

www.tuv.com



TÜVRheinland®
Precisely Right.